
Zápis ze zasedání
Zastupitelstva obce Slavětín nad Metují
konaného dne 15. 3. 2023, 18.00 hod.

Zasedání Zastupitelstva obce Slavětín nad Metují zahájil starosta obce MVDr. Miroslav Věříš
(dále jen předsedající), který konstatoval, že bylo řádně svoláno a podle přiložené prezenční
listiny je přítomno 7 zastupitelů, tj. 100 % všech členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je
usnášeníschopné.
Přítomní zastupitelé: MVDr. Miroslav Věříš, Jana Beracková, Monika Lachmanová, Blanka
Šubrtová, Mgr. Jakub Tláskal, Petr Tláskal, MUDr. Růžena Potočková.

Určení ověřovatelů a zapisovatele:
Předsedající navrhl, aby zapisovatelem byl Jakub Tláskal a ověřovateli zápisu byly Monika
Lachmanová a Blanka Šubrtová.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 1 bylo schváleno.

Schválení zápisu ze schůze Zastupitelstva ze dne 1. 2. 2023:
Předsedající seznámil přítomné zastupitele obce Slavětín nad Metují se zápisem ze schůze
zastupitelstva ze dne 1. 2. 2023. K zápisu nebylo připomínek ani návrhů zastupitelů a před
sedající navrhl zápis schválit.

Návrh usnesení č. 2: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje zápis ze schůze
Zastupitelstva obce ze dne 1. 2. 2023.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 2 bylo schváleno.

Schválení programu zasedání 15. 3. 2023:
Předsedající navrhl schválit program, který byl uveden na pozvánce: Zastupitelstvo obce
Slavětín nad Metují schvaluje program zasedání 15. 3. 2023.

1. Schválení uplatňování územního plánu

2. Rozpočtové opatření č.1/2023

3. Ostatní

4. Diskuze

Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 3 (program schůze) bylo schváleno.
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1. Schválení uplatňování územního plánu

Předsedající přečetl Zprávu o uplatňování územního plánu obce Slavětín nad Metují a předal
ji zastupitelům obce k nahlédnutí. Dle závěrů Zprávy o uplatňování územního plánu obce
Slavětín nad Metují není nutné pořizovat změnu územního plánu obce. Předsedající po diskuzi
vyzval zastupitele k hlasování o přijetí Zprávy o uplatňování územního plánu obce Slavětín
nad Metují.
Návrh usnesení č. 4: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje Zprávu o uplat
ňování územního plánu obce Slavětín nad Metují.
Výsledek hlasování: pro: 7 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 4 bylo schváleno.

2. Rozpočtové opatření č.1/2023

Předsedající seznámil zastupitele s rozpočtovým opatřením č.1/2023.

3. Ostatní

• Předsedající předložil žádost o výpůjčku části obecní parcely pozemk. parc. č. 28/1 u
č. p. 2. K žádosti nebyli žádné připomínky, předsedající navrhl vyvěsit záměr o výpůjčce
za podmínek roku 2022 a na příští schůzi o záměru hlasovat.

• Předsedající předložil možné termíny k vítání občánků, které by mohlo proběhnout na
jaře 2023 a požádal zastupitele o případné návrhy na změnu průběhu této akce. V
diskuzi navrhla MUDr. Růžena Potočková, že by ráda přenechala svoji dlouholetou po
zici při vítání občánků jinému členu obecního zastupitelstva. Nejvhodnějším zástupkyní
byla zvolena Blanka Šubrtová. Při té příležitosti požádal i starosta obce MVDr. Miroslav
Věříš o výměnu při této události, ale vhodnější kandidát se nenašel. Byli projednány
další organizační záležitosti související s vítáním občánků. Byla prodiskutována i vari
anta změnit dar, který je občánkům předáván (v současnosti zlatý přívěšek s vyrytým
znamením zvěrokruhu). Na předávání tohoto daru však panovala všeobecná shoda a
zastupitelstvo tedy bude pokračovat v této tradici.

• Předsedající seznámil zastupitele s dosavadním průběhem jednání o zřízení FVE na
budově OÚ a prodejně.

• Předsedající přednesl žádost o opravu zídky sousedící s obecním po
zemkem u autobusové zastávky. Byli prodiskutovány možnosti. Zídka není na obecním
pozemku a tudíž není možné, aby obec tuto zídku opravovala. Starosta obce MVDr. Mi
roslav Věříš při jednání s slíbil, že pokud se bude upravovat obecní
náves, tak se na tento problém bude pamatovat při projektu nové návse.

4. Diskuze

• Petr Tláskal předložil návrh na vodní prvek, který by mohl být instalován u pumpy
před obecní prodejnou. Tento vodní mlýnek by sloužil na hraní pro děti, které čekají u
obecní prodejny. Zastupitelstvo projekt podpořilo. Zároveň byla připomenuta potřeba
opravení/dosázení plotu, aby se zvýšila bezpečnost dětí hrajících si na trávníku u obecní
prodejny.
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• Akce ve Slavětíně:

– Uklízení příkopů – termín se upřesňuje.
– Pálení čarodejnic – 30. 4. 2023.
– Svoz nebezpečného odpadu – 22. 4. 2023.

• Monika Lachmanová zmínila potřebu dovybavit obecní hřiště. Doplnit sbírku míčů, kou
pit pumpičku na míče.

• Realizace obecní vinice se odkládá na příští rok z organizačních důvodů.

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva 15. 3. 2023 v 20.10 hod.
Zápis byl vyhotoven dne 24. 3. 2023.

Přílohy zápisu: prezenční listina, .

Zapsal: Ověřovatelé: Starosta:

Vyvěšeno na úřední desce dne 24. 3. 2023. Sejmuto z úřední desky dne 12. 4. 2023.
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